商标注册 Ħ

왪

海

族

1494835

TĮI

注 準 人 常德卷烟厂

人 地 址 湖南常德市三岔路

TW 定 俥 用 海 ヨロ 给完 34 类

公路烟公

自公元 2000 年 12月21日至 2010 第12月2



回回

大

突回

贵



注册商标变更证明

以外

兹核准第 1494835 号商标变更注册人名义、地址。

变更后注册人名义: 湖南中烟工业有限责任公司

变更后注册人地址: 湖南省长沙市雨花区万家丽中路三段 188 号



注: 1.本证明应与《商标注册证》一并使用。 2.本证明变更后注册人名义为多个时,第一人为代表人。



核准商标转让证明

兹核准第 1494835 号商标转让。

受 让 人: 湖南中烟工业公司

受让人地址: 湖南省长沙市火星开发区七片



- 注: 1.核准转让商标为注册商标的,本证明应与《商标注册证》一并使用。
 - 2.本证明标注的日期为转让的生效日期。
 - 3.本证明受让人为多个时,第一人为代表人,受让人地址为代表人地址。



核准续展注册证明

兹核准第 1494835 号商标续展注册,续展注册有效期自 2010 年 12 月 21 日至 2020年 12 月 20 日。



注:本证明应与《商标注册证》一并使用。

TRADEMARK REGISTRATION CERTIFICATE

Reg. No.1494835



TRADEMARK:

REGISTRANT:

CHANGDE CIGARETTE FACTORY

REGISTRANT'S ADDRESS:

Sancha Road, Changde City, Hunan Province,

China

DESIGNATED GOODS:

In Class 34

CIGARETTES.

VALIDITY PERIOD:

From December 21, 2000 to December 20, 2010

ISSUED BY:

Trademark Office of the State Administration for

Industry and Commerce of the People's Republic of China

(Seal)

DIRECTOR:

HOU Lin

APPROVAL CERTIFICATE

OF ASSIGNMENT OF REGISTERED TRADEMARK

This is to approve assignment of Trade Mark Registration No. 1494835.

Name of assignee: CHINA TOBACCO HUNAN INDUSTRIAL CORPORATION

Address of assignee: 7 Block, Huoxing Development Zone, Changsha, Hunan, China

Issued by:

Trademark Office of the State Administration for Industry and Commerce of the People's Republic of China (Seal)

Issued on: October 14, 2007

Note: 1. This certificate shall be used together with *Certificate of Trademark**Registration* when and if the trademark concerned is registered.

- 2. The date stated above in this certificate shall be the date when the aforesaid assignment comes into effect.
- 3. When and if the assignees are more than one party, the first one shall be the representative, and the assignees' address shall be address of representative.

CERTIFICATE OF CHANGE TO REGISTERED TRADEMARK

This is to approve recordal of change of name and address of the proprietor in relation to Trade Mark Registration No. 1494835.

The proprietor's name after change: CHINA TOBACCO HUNAN INDUSTRIAL CO., LTD.

The proprietor's address after change: No. 188, Section 3, Wanjiali Middle Road, Changsha, Hunan, China

Issued by:

Trademark Office of the State Administration for Industry and Commerce of the People's Republic of China (Seal)

Issued on: April 8, 2008

- Note: 1. This certificate shall be used together with *Certificate of Trademark Registration*.
 - 2. When and if the registrant has more than one name after the aforesaid name change recordal, the first shall be the representative.

(Bar Code) *XZ201036118ZM*

APPROVAL CERTIFICATE

OF RENEWAL OF REGISTERED TRADEMARK

This	is to	approve	renewal	of Ti	rade	Mark	Registratio	n No.	1494835.	The	validity
perio	d of 1	enewal is	from De	cemb	er 21	, 2010) to Decemb	er 20.	2020.		

Issued by:

Trademark Office of the State Administration for Industry and Commerce of the People's Republic of China (Seal)

Issued on: August 2, 2010

Note: This certificate shall be used together with Certificate of Trademark Registration.

The English translation is provided by CCPIT Patent & Trademark Law Office under the special authorization of CHINA TOBACCO HUNAN INDUSTRIAL CO., LTD.